
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 26. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1172

Både DFHO og EuropeActive, som er hhv. den danske og den europæiske brancheorga-

nisation for fitness- og træningscentrene, melder, at branchen er klar til at påtage sig de

rette foranstaltninger for at kunne genåbne forsvarligt i kølvandet på covid19. Disse for-

anstaltninger bygger bl.a. på Sundhedsstyrelsens og WHOs guidelines og retningslinjer

fra brancheorganisationer og myndigheder i Finland, Norge, Sverige, Tyskland og flere

andre europæiske lande, hvor trænings- og fitnessbranchen enten er genåbnet eller på

vej til det. Kan ministeren forklare, hvorfor den danske branche skal holde lukket til au-

gust - med de sundhedsmæssige og samfundsøkonomiske skadelige effekter, det vil ha-

ve for Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh

(LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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